
Vragen CDA-fractie bij agendapunt 9 WOZ-taken en belastingen 

Raadscommissievergadering van: 20 juni 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Is eerder uittreden uit de DVO belastingsamenwerking met Veenendaal dan 1-1-
2025 nog mogelijk in goed overleg? Dit kan voor beide gemeenten aantrekkelijk 
zijn.

Indien wij dit zouden willen, zouden we hierover met Veenendaal in overleg moeten 
treden. Dit zal echter meer druk op de ambtelijke capaciteit van Veenendaal leggen in
een periode waarin zij al bezig zijn met de overgang van hun eigen werkzaamheden 
naar GBLT. Naar verwachting zal een eerdere uittreding met aanzienlijk hogere kosten
voor Woudenberg gepaard gaan, daar nog meer capaciteit ingehuurd moet worden 
om naast de implementatie naar GBLT de Woudenbergse data te ontvlechten. 

Heeft u scherp dat de problemen die de gemeente Veenendaal parten hebben 
gespeeld, niet ook gaan opspelen bij GBLT?

GBLT is één van de grootste belastingkantoren in Nederland op het gebied van WOZ 
en lokale belastingen. Dit geeft evenwel geen garantie dat de problemen die de 
gemeente Veenendaal parten heeft gespeeld, (in de toekomst) ook niet gaan 
opspelen bij GBLT. Op het moment van de beantwoording van deze technische vraag, 
12 juni 2023, staat op de website van GBLT overigens dat er ruim 180 professionals 
werken op het gebied van belastingen en er twee vacatures openstaan. Verder gaat 
paragraaf 5.5 van het geheime rapport specifiek in op deze toekomstbestendigheid, 
daar dit een belangrijk afwegingscriteria is geweest in het onderzoek. 

Dit overziend, de overgang naar GBLT biedt geen garantie dat dergelijke problemen in
de toekomst zich niet kunnen voordoen. Op dit moment zijn er in ieder geval geen 
signalen dat dit het geval zou zijn. 

Op welke manier neemt u de lessons learned uit de eerdere 
belastingsamenwerking Woudenberg-Scherpenzeel mee in de mogelijke overgang 
naar GBLT?

Een belangrijke lesson learned was eerst al de gedetailleerde overeenkomst welke 
Woudenberg destijds met de Veenendaal is aangegaan voor de uitvoering. Dat heeft 
in dit traject richting geboden. Een andere belangrijke les, welke ook uit het 
rekenkameronderzoek bleek, is het informeren van uw raad. De afgelopen maanden 
bent u via informatie vanuit het college al een paar keer op de hoogte gebracht dat dit
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speelde. Verder nemen wij de communicatie richting de inwoners mee als belangrijke 
les richting de werkgroep die straks start. Ten slotte heeft de omvang van de 
werkzaamheden destijds ervoor gezorgd dat wij in de gesprekken met de werkgroep 
actief hebben ingebracht dat overgang per 2024 bijzonder krap is, met een grotere 
kans op fouten en dat het onze sterke voorkeur had om per 2025 over te gaan (ook 
indien naar BSR zou worden overgegaan). 

Kennen de gemeenten Renswoude en Veenendaal andere mogelijke specifieke 
risico’s in de afwegingen om wel of niet naar GBLT over te stappen dan 
Woudenberg? U noemt ze voor Veenendaal, maar welke zijn er voor Renswoude? 

De specifieke risico’s in de afweging van Renswoude zijn vergelijkbaar aan die van 
Veenendaal en Woudenberg. 

Stel dat Woudenberg als enige overgaat naar GBLT, wat zijn dan de consequenties? De offerte die GBLT heeft uitgebracht is erop gebaseerd dat alle drie de gemeenten 
gezamenlijk overgaan. Indien Renswoude en/of Veenendaal niet zou overgaan, zal 
Woudenberg zich opnieuw op de situatie beraden. Zo zullen we in gesprek gaan met 
de andere gemeente(n) waarom hun ra(a)d(en) anders hebben besloten. Daarnaast 
zullen we met GBLT in gesprek gaan om te kijken wat er eventueel mogelijk is. Mocht 
dit het geval zijn, komen wij hier uiteraard bij u op terug. 

Overigens is inmiddels bekend dat de Veenendaalse stukken met betrekking tot het 
uitbesteden van de taken naar GBLT in de raad als een hamerstuk worden behandeld. 
Verder zijn er op dit moment geen indicaties dat Renswoude een ander besluit gaat 
nemen.


